In England, by the Consul-General of France in London to the Senior Master of the Supreme Court of Judicature in England;

In France, by the British Consul to the "Procureur de la République" within whose jurisdiction the "commission

rogatoire" is to be executed.

(c) The "commission rogatoire" is drawn up in the language of the authority making the request and accompanied by a translation in the language of the authority applied to.

(d) The judicial authority to whom the "commission rogatoire" is addressed executes it by the use of the same compulsory measures as would be applied in the case of a commission emanating from the authorities of the State applied to or of a request to that effect made by an interested party in the territory of that State.

(e) The authority making the request is, if it so desires, informed of the date and place where the proceedings asked for will take place, in order that the interested party may be able to be present either in person or by his repre-

(f) The execution of a "commission rogatoire" can only be refused-

1. If the authenticity of the docu-

ment is not established:

- 2. If the State within whose territory the execution was to have taken place considers it such as to . affect its sovereignty or safety.
- (g) In case the authority applied to is without jurisdiction, the "commission rogatoire" is forwarded without any further request to the competent authority of the same State, in accordance with the rules laid down by the law of the latter.
- (h) In every instance in which the "commission rogatoire" is not executed by the authority applied to, the latter at once informs the authority making the request, stating the grounds on which the execution of the "commission rogatoire" has been refused, and in the event of the authority being without jurisdiction, the authority to whom the commission has been forwarded.

En Angleterre, par le Consul général de France à Londres au Senior Mastel of the Supreme Court of Judicature in England:

En France, par le Consul britannique au Procureur de la République dans ressort duquel la commission rogatoire

doit être exécutée.

(c) La commission rogatoire est redigée dans la langue de l'autorité requérante et accompagnée d'une traduction tion faite dans la langue de l'autorité

requise.

- (d) L'autorité judiciaire à laquelle la commission rogatoire est adresse l'exécute en usant des mêmes moyels de contrainte que pour l'exécution d'une commission émanée des autorités l'Etat requis ou d'une demande formet à cet effet par une partie intéressée sur le territoire de l'Etat requis.
- (e) L'autorité requérante est, si elle le demande, informée de la date et lieu cu il lieu où il sera procédé à la mesure sollicitée office afficient licitée, afin que la partie intéressée soit en état d'y assister en personne ou par représentant.

fr

88

D

Ca

in

aut

the

evi

Die

Ma

18W

- (f) L'exécution de la commission rogatoire ne peut être refusée que:
 - 1. Si l'authenticité du document
 - 2. Si l'Etat sur le territoire duquel l'exécution doit avoir lieu la jugo de nature à porter atteinte à souversie souveraineté ou à sa sécurité.
- (g) En cas d'incompétence de l'aire torité requise, la commission rogatoire est transmiss d'accommission rogatoire est transmise d'office à l'autorité juit ciaire compétente du même Etat, sul vant les rècles (1 du même Etat, sui vant les rècles (1 du même Etat, sui les rècles (1 du vant les règles établies par la législation de celui-ci.
- (h) Dans tous les cas où une com mission rogatoire n'est pas exécutée par l'autorité rousie l'autorité requise, celle-ci en informetimmédiatement immédiatement l'autorité requérante en indiquent le l'exécution en a été refusée et, dans les d'incompéters cas d'incompétence de l'autorité requise, l'autorité se, l'autorité compétente à laquelle la commission e définition